
Β. ΠΑΘΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ

 Στην παθητική φωνή η υποτακτική σχηματίζεται σε όλους τους χρόνους εκτός από 
τον μέλλοντα και τον συντελεσμένο μέλλοντα.

 Ο ενεστώτας σχηματίζεται από το θέμα του ενεστώτα και την 
κατάληξη –ar.  ΠΡΟΣΟΧΗ!!! Στην α’ συζυγία σχηματίζεται από το θέμα 
του ενεστώτα και την κατάληξη –er!

 Ο παρατατικός σχηματίζεται από το θέμα ενεστώτα και την κατάληξη 
–rer. Στη γ’ συζυγία πριν την κατάληξη εμφανίζεται και το -e-. 

 Ο παρακείμενος σχηματίζεται από τη μετοχή παρακειμένου και την 
υποτακτική ενεστώτα του sum.

 Ο υπερσυντέλικος σχηματίζεται από τη μετοχή παρακειμένου και την 
υποτακτική παρατατικού του sum 
( δηλ. essem, esses, esset, essemus, essetis, essent.)

 Στην υποτακτική δεν υπάρχουν αλλαγές φωνηέντων από πρόσωπο σε πρόσωπο   
στην κλίση του κάθε χρόνου!!!

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
Α’ Β’ Γ’ Δ’

am-er dele-ar leg-ar audi-ar
am-eris dele-aris leg-aris audi-aris
am-etur dele-atur leg-atur audi-atur

am-emur dele-amur leg-amur audi-amur
am-emini dele-amini leg-amini audi-amini
am-entur dele-antur leg-antur audi-antur

ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ
Α’ Β’ Γ’ Δ’

ama-rer dele-rer leg-e-rer audi-rer
ama-reris dele-reris leg-e-reris audi-reris
ama-retur dele-retur leg-e-retur audi-retur

ama-remur dele-remur leg-e-remur audi-remur
ama-remini dele-remini leg-e-remini audi-retmini
ama-rentur dele-rentur leg-e-rentur audi-rentur



ΠΑΡΑΚΕΙΜΕΝΟΣ
Α’ Β’ Γ’ Δ’

amatus-a-um 
sim

deletus-a-um 
sim

lectus-a-um 
sim

auditus-a-um 
sim

amatus-a-um 
sis

deletus-a-um 
sis

lectus-a-um  
sis

auditus-a-um 
sis

amatus-a-um 
sit

deletus-a-um 
sit

lectus-a-um  
sit

auditus-a-um 
sit

amati-ae-a
simus

deleti-ae-a
simus

lecti-ae-a  
simus

auditi-ae-a
simus

amati-ae-a 
sitis

deleti-ae-a 
sitis

lecti-ae-a    
sitis

auditi-ae-a 
sitis

amati-ae-a  
sint

deleti-ae-a  
sint

lecti-ae-a    
sint

auditi-ae-a
sint

ΥΠΕΡΣΥΝΤΕΛΙΚΟΣ
Α’ Β’ Γ’ Δ’

amatus-a-um 
essem

deletus-a-um 
essem

lectus-a-um 
essem

auditus-a-um 
essem

amatus-a-um 
esses

deletus-a-um 
esses

lectus-a-um  
esses

auditus-a-um 
esses

amatus-a-um 
esset

deletus-a-um 
esset

lectus-a-um  
esset

auditus-a-um 
esset

amati-ae-a
essemus

deleti-ae-a 
essemus

lecti-ae-a 
essemus

auditi-ae-a
essemus

amati-ae-a  
essetis

deleti-ae-a 
essetis

lecti-ae-a   
essetis

auditi-ae-a  
essetis

amati-ae-a 
essent

deleti-ae-a  
essent

lecti-ae-a    
essent

auditi-ae-a
essent


